
JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gospodin Goluža imate sada, sljedeći ste na…  

……(Istovremeni razgovor)……  

Vrijeme se mjeri elektronski a zastupnik je dobio dvije opomene. Treća bi mu bilo 

izbacivanje.  

 

TRPIMIR GOLUŽA izvan dosega mikrofona:  

-  Zašto niste opomenuli ni jednom kolegicu Kekin  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hoću.  

 

TRPIMIR GOLUŽA izvan dosega mikrofona:  

- a šest puta se derala?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite vi sad.  

 

……(Prekid snimke)…… 

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- To je nevjerojatno.  

Dakle Gradonačelniče u ponedjeljak 4. prosinca navršile su se točno dvije i pol godine 

otkad ste preuzeli vlast u Gradu Zagrebu. Tog dana ste napokon i vi sami postali svjesni da ste 

nesposobni, da ne znate i da se ne možete uspješno suočit s rješavanjem najvećeg komunalnog 

problema u Gradu Zagrebu, problema smeća. Nažalost da bi ste došli do te spoznaje morala se 

dogodit strašna ljudska tragedija, radnik Čistoće trebao je ni kriv ni dužan radeći svoj posao 

postati doživotni teški invalid. Tek tada ste kapitulirali onako momentalno potpuno i 

bezuvjetno. Pali ste na koljena pred premijera Plenkovića zakmečali poput malog djeteta i 

zatražili da vam riješi problem Jakuševca.  

Za razliku od vas direktor Čistoće, gospodin Vić već je duže vrijeme svjestan svoje 

nesposobnosti i nemoći. On je osobno kapitulirao prije gotovo godinu dana. Gospodin Vić vam 

je još u siječnju ove godine, onaj dan kad ste se preobrazili u vama omraženog Milana Bandića, 

kad ste navukli odjeću Čistoće i vozili se na kamionu Čistoće prvi put podnio ostavku na mjesto 

direktora Čistoće a sad prije tjedan dana učinio je isto i drugi put.  

Moje je pitanje, zašto se iživljavate nad gospodinom Vićem i zašto ne prihvaćate 

njegovu ostavku na mjesto direktora Čistoće? Hvala lijepo.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo  

Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

 

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupniče Goluža koji želi biti gradonačelnik Zagreba al' nije siguran da će imati 

podršku MOST-a, citiram vaše riječi, upravo je MOST čiji ste vi ovdje član kluba dva puta 

kleknuo pred HDZ i išao s njima u koaliciju.  

 

UPADICA iz klupe: - Bravo!  
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TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dva puta kleknuo pred HDZ i išao s njima u koaliciju, išao s njima u koaliciju. I što je 

to napravljeno na zatvaranju odlagališta Jakuševec dok je MOST bio u koaliciji s HDZ-om? Šta 

je HDZ napravio? Šta je HDZ napravio?  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Znači ja sam rekao već ja ne tražim nikakvu pomoć, tražim jasne odgovore. Dajte vi 

odgovor. Jel' vama Resnik O.K. lokacija za centar za gospodarenje otpadom? Jel' imate ikakvu 

drugu lokaciju? Jel' imate ikakvu ideju oko postrojenja? Mi imamo. Imamo i lokaciju. I imamo 

hrabrosti i odlučnosti da to provedemo do kraja. A vi samo kalkulirajte, politizirajte, skupljajte 

jeftine političke bodove i nikad nećete bit, naravno ni kandidat za gradonačelnika a kamo li 

gradonačelnik.  

 

UPADICA iz klupe: - Bravo!  

 

……(Pljesak)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

-Hvala lijepo.  

Želite li dodatno objašnjenje? Da. Onda izvolite, zastupnik Trpimir Goluža.  

 

TRPIMIR GOLUŽA:  

- Dakle gospodine Gradonačelniče, u 920 dana svoje vladavine u Gradu Zagrebu kojeg 

ste posprdno nazivali Bandićevim kantogradom od Zagreba ste napravili smradograd. Vaš novi 

način prikupljanja otpada doživio je totalni fijasko. Smanjili ste dinamiku odvoza svih vrsta 

otpada, korištenje odnosno prodaja plavih zagrebačkih vrećica za smeće debelo je podbacila, 

od planiranih 150 podzemnih spremnika napravili ste tek par, boksove za spremnike za otpad 

ste rekli da trebaju biti o trošku građana to je sad o trošku Grada, kolektivne kazne za stanare 

višestambenih jedinice su vam sudski zabranjene. Suma sumarum u području za koje ste tvrdili 

da ste veliki ekspert pokazali ste se krajnjim diletantom. Kakvi ste tek u područjima za koje 

niste međunarodno priznati ekspert?  

 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče.  

Želi li gradonačelnik dodatno objasniti svoj odgovor? Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Kažete nismo ništa napravili oko otpada.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Dat ću vam brojke vezano za odlaganje na Jakuševec Kako je ono išlo godinama. 2007. 

godine odlaganje na Jakuševec je bilo 320 tisuća tona. Ove godine će biti 145 tisuća tona.  

 

UPADICA iz klupe: - Bravo!  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači 170 tisuća tona je bilo 2022. godine, ove godine će past na 145 tisuća tona. Zato 

što se povećalo odvajanje zato se smanjilo znatna količina otpada, znači znatno se smanjila 
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količina otpada koja se odlaže na Jakuševcu. Znači mi rješavamo probleme za razliku od vas 

koji skupljate jeftine političke bodove i ponavljam, ne nudite apsolutno nikakvo rješenje.  

Al' ponavljam ne možete ni postat kandidat za gradonačelnika a kamo li gradonačelnik. 

Zato nećete imat nikad ni priliku da ta rješenja provodite.  

  


